



## APPLICATION FORM / FORMULAIRE DE DEMANDE

### PERSONAL INFORMATION / RENSEIGNEMENTS PERSONNELS

Last Name/nom : \_\_\_\_\_

First Name/prénom : \_\_\_\_\_

Address/adresse : \_\_\_\_\_

City/ville : \_\_\_\_\_ Province : \_\_\_\_\_

Postal Code/code postal : \_\_\_\_\_ Country/pays : \_\_\_\_\_

Phone/tél : \_\_\_\_\_ Fax/télec : \_\_\_\_\_

Email/courriel : \_\_\_\_\_

Category/catégorie :  Full Member/Membre  Member-in-Training/Membre-en-formation  
 Associate/Associé  Affiliate-in-Training/Affilié-en-formation  
 Affiliate/Affilié

### ADDITIONAL INFORMATION / RENSEIGNEMENTS SUPPLÉMENTAIRES

Copy of CV attached (required)/copie du CV ci-inclus (obligatoire) :  Yes/Oui  No/Non

Percentage of practice time devoted to forensic psychiatry/Pourcentage de temps dévoué à la psychiatrie médico-légale : \_\_\_\_\_%

Topics of interest in forensic psychiatry/Sujets d'intérêt en psychiatrie légale : \_\_\_\_\_

Agree to speak to media following a screening by the Canadian Psychiatric Association's public relations assistant/Disponible pour parler aux médias après triage de la part de l'agente de relations publiques de l'Association des psychiatres du Canada :  Yes/Oui  No/Non

Topics you can speak about/Sujets que vous pouvez discuter : \_\_\_\_\_

### PAYMENT METHOD / MÉTHODE DU PAIEMENT

Cheque/chèque  Visa  Mastercard

Card #/no. de la carte : \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_

Expiry date / date d'expiration : \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_

CAPL USE ONLY			
Date rec'd: _____	Payment rec'd: _____	Amount: _____	
Approved by: _____	Date: _____	Category: _____	

## CATEGORIES AND FEES / CATÉGORIES ET FRAIS

### **Full Member: \$200** (plus applicable taxes)

A legally qualified medical practitioner who is registered as a specialist in psychiatry by the Royal College of Physicians and Surgeons of Canada (or equivalent), is acceptable to the Credentials Committee and who has either:

- satisfactorily completed one year of accredited forensic psychiatry training, or
- satisfactorily completed two years of training in forensic psychiatry, or
- had at least one year of forensic psychiatry training and has primarily practised forensic psychiatry for at least three years, or
- not completed formal training in forensic psychiatry but has primarily practised forensic psychiatry for at least five years.

### **Member-in-Training: \$75** (plus applicable taxes)

A legally qualified medical practitioner who is registered in an accredited training program in forensic psychiatry or who is acceptable to the Credentials Committee.

### **Associate: \$200** (plus applicable taxes)

A medical practitioner who is actively engaged in or affiliated with the field of forensic psychiatry and is acceptable to the Credentials Committee.

### **Affiliate: \$200** (plus applicable taxes)

A mental health professional who is making a significant contribution to the field of forensic psychiatry. Applications must be supported by two Full Members of CAPL who can attest to the applicant's accomplishments and suitability.

### **Affiliate-in-Training: \$75** (plus applicable taxes)

A medical practitioner who is registered in a psychiatry training program (PGY1 – 5) and is acceptable to the Credentials Committee.

GST (5%) applies in: BC, AB, MB, NT, NU, QC, SK, YT

HST (15%) applies in: NB, NL, NS, PE

HST (13%) applies in: ON

### **Membre : 200 \$** (taxes en sus)

*Tout médecin autorisé à pratiquer la psychiatrie par le Collège royal des médecins et chirurgiens du Canada ou l'équivalent, qui est acceptable au Comité des titres et qui :*

- *a complété de manière satisfaisante une année de formation en psychiatrie légale, ou*
- *a complété de manière satisfaisante deux années de formation en psychiatrie légale, ou*
- *a complété de manière satisfaisante une année de formation en psychiatrie légale et qui a principalement exercé la psychiatrie légale depuis au moins trois ans, ou*
- *n'a pas suivi de formation officielle en psychiatrie légale mais qui a principalement exercé la psychiatrie légale depuis au moins cinq ans.*

### **Membre-en-formation : 75 \$** (taxes en sus)

*Tout médecin autorisé qui est inscrit dans un programme de formation agréé en psychiatrie légale ou qui est approuvé par le Comité des titres est admissible à devenir un membre en formation.*

### **Associé : 200 \$** (taxes en sus)

*Un médecin praticien qui participe activement au domaine de la psychiatrie médico-légale ou qui y est affilié et qui est acceptable pour le Comité des titres.*

### **Affilié : 200 \$** (taxes en sus)

*Un professionnel de la santé mentale dont l'apport au domaine de la psychiatrie médico-légale est significatif; la demande doit être appuyée par deux membres de l'Académie qui peuvent attester des réalisations et de l'aptitude du candidat.*

### **Affilié-en-formation : 75 \$** (taxes en sus)

*Un médecin praticien qui est inscrit dans un programme de formation en psychiatrie (R1 – 5) et qui est acceptable pour le Comité des titres.*

*TPS de 5 % applicable en : BC, AB, MB, NT, NU, QC, SK, YT*

*TVH de 15 % applicable en : NB, NL, NS, PE*

*TVH de 13 % applicable en : ON*

Kindly forward completed application form including payment and your CV to/  
*Veillez retourner le formulaire dûment rempli accompagné du paiement et votre CV au :*

Canadian Academy of Psychiatry and the Law / *Académie canadienne de psychiatrie et droit*  
141 Laurier Avenue West, Suite 701, Ottawa ON K1P 5J3 /  
*141, avenue Laurier Ouest, Bureau 701, Ottawa (Ontario) K1P 5J3*